陳樹渠紀念中學

Chan Shu Kui Memorial School

學校通告編號: S24/25-021

2024-2025 年度集體訂閱學生報刊事宜

敬啟者:為鼓勵學生多閱讀不同類型的報刊,以提高語文水平,留心時事,加強學習效能,本校提供下列報刊 24-25 年度集體訂閱服務。學生請留意如經學校集體訂閱,費用會較優惠。詳情如下:

報刋	《信報文菁》印刷學生版(逢星期一)
費用	\$27
繳費方法	於 2024 年 10 月 10 日或之前,帶備有足夠繳付金額的八達通到總務處繳交費用。

如有查詢,請致電 2380 0241 與圖書館主任伍穎瑜老師聯絡。

此致 各位家長	1/37	NEW PS	校校	長招祥麒	博士
2024年9月19日			·		
		文 丕	Ü		
2024-2025 年度集	體訂閱學生	電子版及實	體版報刊事宜	, a	
敬覆者:有關 貴校通告(編號 S24/25-0 此致 陳樹渠紀念中學校長)21)的内容,	業已知悉。			
學生姓名:	家 長	姓 名:			
班 別: 班 號:	簽	署:			
	日	期:	2024年	月	_ 日

陳樹渠紀念中學

Chan Shu Kui Memorial School

School Circular No.: S24/25-021

To: Parents

19 September 2024

Newspaper Subscription Service 2024-2025

To encourage students to read different types of newspapers and magazines, ensure they are most up-to-date with current affairs, and enhance their language proficiency and learning effectiveness, the School provides an annual newspaper subscription service for your child. Students will enjoy a discounted subscription fee if they subscribe through the school. The details are as follows.

Journal	Hong Kong Economic Journal Chinese (Printed version)(Every Monday)
Fee	\$27
Payment	Please ask your child to pay the fee with his/her Octopus card at the Office of General Affairs on or before 10 October 2024.

For enquiries, please do not hesitate to contact the Librarian Ms. NG Wing-yu at 2380 0241.

Thank you very much for your attention.	
	- 1900
	Arra Market

Dr. CHIU Cheung Ki Principal

|--|--|--|

Reply Slip

Newspaper Subscription Service 2024-2025

To: The Principal, Chan Shu Kui Memorial School

Circular no. S24/25-021 has been read and understood.

Name of student:		Name of parent:		
Class:	Class no.:	Signature:		
		D .	2024	